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教育背景

西北政法大学法学学士，中国政法大学研究生学历。

专业经历

习战鹏律师曾在法院从事审判、执行工作十余年，积累了

丰富的审判、执行工作经验。现为北京市海勤律师事务执

行主任；西北政法大学法学专业实务导师；北京市破产法

学会个人会员；中国中小企业商会法律专业人才库特聘专

家；中国中小企业商会企业合规管理体系有效性评价标准

起草人；北京市金融服务法学研究会不良资产专业委员会

联席主任；首都经贸大学法学院兼职硕士生导师；西北政

法大学经济金融校友会副会长。

执业领域及专长

习战鹏律师的主要业务领域包括：民商事诉讼与仲裁、公

司并购、企业重组、银行金融等各项法律事务。

在担任法院裁决处主任期间，累计执结案件上千起，裁决

各类执行争议三百余起，熟悉执行工作理论和实践中的各

个流程。

从事律师执业以后，习战鹏律师先后担任多家大型企业法

律顾问，为企业提供公司日常经营管理与项目开发全程法

律服务，为多个房地产开发项目、大型企业技改项目通过

寻找商业伙伴、委托贷款等方式解决融资问题。

此外，习战鹏律师完成了多个企业重组、合并、产权转

让、外商承包、租赁等项目，并参与资产管理公司债转

股、债权打包、个案诉讼等处置工作，及企业矿业权包括

（探矿权、采矿权）的申请、转让、处置等相关工作。

工作语言

中文 英文 

Education
Bachelor of Northwest University of Politics and Law. 
Post-graduated from China University of Political Science and  
Law.

Professional Experience
Attorney Xi Zhanpeng previously engaged in trial and enforce-
ment work at a court for over ten years, accumulating extensive 
experience in these areas. He currently holds the following 
positions: Executive Director of Beijing Highking Law Firm; 
Practicum Mentor for the Law Program at Northwest University 
of Political Science and Law; Individual Member of the Beijing 
Bankruptcy Law Association; Specially Appointed Expert of the 
Legal Professionals Database of the China Association of Small 
and Medium Commercial Enterprises; Drafter of the Evaluation 
Standards for the Effectiveness of Enterprise Compliance 
Management Systems of the China Association of Small and 
Medium Commercial Enterprises; Co-Chair of the Non-Perform-
ing Assets Professional Committee of the Beijing Financial 
Services Law Research Association; Adjunct Master's Supervisor 
at the Law School of Capital University of Economics and 
Business; Vice President of the Economic and Financial Alumni 
Association of Northwest University of Political Science and 
Law.

Practice Areas
Mr. Xi's main practice areas include civil and commercial litiga-
tion and arbitration, corporate mergers and acquisitions, corpo-
rate restructuring, banking and finance, and other legal matters. 
During his tenure as  Director of the court's adjudication depart-
ment, he has concluded thousands of cases and adjudicated more 
than 300 execution disputes. He is familiar with the theoretical 
and practical processes of execution. After practicing as an 
attorney, Mr. Xi served as the legal advisor to many large enter-
prises, providing full legal services for daily management and 
project development, and solving financing problems for many 
real estate development projects and large enterprise technical 
reform projects, by finding business partners and entrusting 
loans.
In addition, Mr. Xi has completed a number of corporate restruc-
turing, mergers, property rights transfers, foreign contracts, 
leasing and other projects, and participated in the disposal of asset 
management company debt to equity, debt packaging, case litiga-
tion, and the application, transfer and disposal of mining rights 
(including prospecting rights, mining rights) and other related 
work.

Language Skills
Mandarin and English


